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Zápis a usnesení ze zasedání školské rady 

Den a čas konání 

 

Středa 11. 10. 2023, 16:00 hodin 

 

Přítomni 

 

Mgr. Ladislav Exner – předseda ŠR 

Ing. Petr Lošek 

Mgr. Eva Vyhnánková 

p. Jaroslava Blehová 

Mgr. Radek Skokan 

 

Omluveni: 

Ing. Markéta Šedivá 

 

Hosté 

 

Ing. Josef Vavřinec – ředitel školy 

 

Bod 1. Zahájení a program 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Informace o činnosti školy 
3. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022-2023 
4. Investiční akce podzim 2023 
5. Různé 

 

Předseda ŠR přivítal přítomné členy a ředitele školy Ing. Josefa Vavřince, na zasedání ŠR. Sdělil členům 

přijatou omluvu od Ing. Šedivé a seznámil je s programem jednání.  
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Bod 2. Informace o činnosti školy a Bod 4. Investiční akce podzim 2023 

 

Ředitel školy seznámil ŠR se současnou situací ve škole a rovněž hovořil o investičních akcích, které 

na škole probíhají. Jak již bylo řešeno na minulém zasedání ŠR, finanční situace státního rozpočtu 

není dobrá, ale přesto se plánované akce škole daří zajistit 

Body o kterých ředitel školy hovořil byly následující: 

• počet žáků školy je v současné době 816 

• v objektu probíhá rekonstrukce sociálních zařízení, výměna stoupaček na Domově mládeže  

v hodnotě 15,6 milionu Kč 

• pracuje se na novém sportovišti v hodnotě 7 milionu Kč, toto sportoviště bude nabídnuto 

k využití také veřejnosti a doplní tuto část města vhodnou možností trávení volného času, 

ŠR nahlédla do plánů připravovaného multifunkčního sportoviště  

• škola připravuje nový kadeřnický salón v domě U rytířů, kdy je výhodná poloha pro 

obyvatele města, předpokládané náklady 3,2 milionu Kč 

• pro zlepšení podmínek v dílně truhlářů bude instalováno podtlakové odsávání 

v plánovaném nákladu 1,1 milionu Kč 

• škola se zúčastnila pravidelné burzy škol v Kolíně a v Kutné Hoře a byl zaregistrován zvýšený 

zájem o učební obory 

• škola chce soutěžit v dalších projektech, například X-Day Foxconn, doplňující informace 

podal Ing. Lošek 

• hovořilo se také o možnostech praxe žáků přímo u firem a o pozitivním ohlasu od těchto 

firem 

• personální obsazení pedagogickými zaměstnanci, již delší dobu je obtížné hledání nových 

kolegů, ale škola toto zvládá 

 

 

Bod 3. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022-2023 

 

Ředitel školy seznámil ŠR s tím, jakým způsobem je v současnosti nastaven systém vypracování 

Výroční zprávy a že se na něm podílí i další pracovníci. Výroční zpráva byla předložena členům ŠR 

k prostudování a případným dotazům či námitkám.   

Přítomní členové neměli námitky a ani žádné dotazy, vyjádřili spokojenost s kvalitou předloženého 

materiálu. 

Předseda ŠR poté dal hlasovat o schválení Výroční zprávy v předloženém znění 

  

Usnesení školské rady č. 1 ze dne 11.10.2023 

 

schvaluje znění Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022-2023 v předloženém znění, bez 

připomínek 

hlasování:   pro: 5 proti: 0        zdržel se: 0 
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Bod 5. Různé 

 

Ředitel školy informoval ŠR o psychickém nátlaku, kterému jsou pracovníci školy vystaveni ze strany 

jednoho žáka, zachoval přitom mlčenlivost o osobních údajích jak pracovníků, tak žáka. Účelem 

informace bylo sdělit ŠR, s čím vším se škola musí potýkat. 

Předseda ŠR poděkoval řediteli jménem ŠR za informace a vyjádřil spokojenost s tím, jak se škola 

v posledních letech rozvíjí co do počtu žáků, tak akcí a projektů, které jsou pořádány.  

  

 
 

Ukončení zasedání 

 
Předseda školské rady poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání ŠR. 
 

 

zapsal: Mgr. Ladislav Exner 

dne 11. října 2023       podpis: 

 

ověřovatel zápisu a usnesení: Ing. Petr Lošek  

dne 11. října 2023       podpis 

 


